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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Trócsányi László, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért Moszkvának adták ki a Magyarországon 
lebukott orosz fegyverkereskedőket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2016. november elején egy akció során elfogtak két orosz fegyverkereskedőt egy tököli 
fegyverraktárnál, akik a megjelent információk szerint egy mexikói drogkartellnek akartak eladni a 
Magyar Honvédségtől származó fegyvereket. A TEK-nek az amerikaiakkal közös akciót követően 
bár Washington kérte a két orosz fegyverkereskedő kiadatását, Budapest mégis Oroszországnak 
adta át őket.

Ennek kapcsán kérem Miniszter Urat, válaszoljon a következő kérdésekre:

1. Mikor érkezett kérés Oroszországtól, hogy adják ki nekik a két fegyverkereskedőt? 

2. Mikor érkezett kérés az Egyesült Államoktól, hogy adják ki nekik a két fegyverkereskedőt? 

3. Milyen indokolással döntöttek úgy, hogy Oroszországnak adják ki a két embert? 

4. Ki döntött a két orosz fegyverkereskedő kiadatásáról és milyen és kitől származó szóbeli vagy 
írásbeli kérés alapján? 

5. Szerepelt-e a Kormány napirendjén bármilyen formában a kiadatás kérdése? Ha igen, mikor és 
milyen állásfoglalás született az ügyben? 

6. Fogalmazódott-e meg elvárás bármilyen formában az Ön irányában, hogy milyen döntést hozzon 
a kiadatás ügyében? Ha igen, kitől származik ez az elvárás? 


